
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-04-23, § 21 

 

 Tid: 23 april 2009 kl 16.05 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 29 april 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katharina Gratschew (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s) §§ 1-20, §§ 22-23 

Jari Visshed (s)  

Berit Kruse (s) 

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m) §§ 1-22 

Håkan Thorén (kd)  

Margareta Malm (s) tjänstgörande § 21 

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Stefan Eriksson, David Grind, Ann-

Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 



  

 § 21 

Förslag till nya strandbad 

Dnr E2009-520-00146 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden beslutar att godkänna kontorets förslag till nya strandbad. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 25 mars 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) 

 ställer sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) föreslår följande: 

1. Exploateringskontorets förslag godkänns. 

2. Därutöver begär nämnden att utvecklingsmöjligheter för framtida stadsstrandbad 

utreds och redovisas under 2009. 

 

Det är positivt att ett första steg tas för att förbättra några spontana strandbad i 

Stockholm. Se miljöpartiets skrivelse om fler stadsstrandbad. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

Reservation 

Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och ledamoten Gulan Avci (fp) enligt följande: 

 

En av Stockholms främsta tillgångar är inslaget av vatten mitt i storstaden. Att i 

urban miljö dessutom ha tillgång till så rent vatten som i Stockholm är en unik 

tillgång som vi bör vara stolta över och värna. Därför är det mycket glädjande att 

på grundval av miljö- och hälsoskyddsnämndens inventering av vattenkvaliteten 

med detta beslut möjliggöra iordningställandet av fler strandbad för 

stockholmarna. Förhoppningsvis kan på så sätt ännu fler komma i åtnjutande av de 

fantastiska rekreationsvärden som Stockholm har att erbjuda under badsäsongen. 

 

Ytterligare ett strandbad i centralt läge hade dock varit önskvärt, exempelvis på 

Reimersholme eller i Tanto, vilket nyligen har påpekats av Södermalms 

stadsdelsnämnd. Förutsättningarna för att iordningställa någon av dessa platser bör 

därför utredas vidare för att möjliggöra åtgärder under 2010. 

 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) enligt följande: 

 



  

De mål som staden ställt upp gäller fler möjliga strandbad än de som nu behandlas. 

Vi vill understryka att vi ser positivt på att tillskapa fler strandbad än de som det 

nu föreliggande ärendet omfattar. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Håkan Thorén (kd) instämmer i särskilt uttalande från (m) och (fp). 

 

Ledamoten Kenneth Nilsson (s) har på grund av jäv inte deltagit i eller närvarat vid 

handläggningen av detta ärende. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


